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Latvijas Republika 

SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ. Nr. 90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729, +371 20022348 

e-pasts: pasts@smiltenesnovads.lv, www.smiltenesnovads.lv 

 

 
BLOMES PAGASTA IEDZĪVOTĀJU  

KONSULTATĪVĀS PADOMES 
Smiltenes novada Blomes un Smiltenes pagastu apvienības pārvalde 

Smiltenes nov., Blomes pag., Blome, Cēsu iela 9, LV-4707, +37126447772 

e-pasts: padome@blomespagasts.lv 

 

SĒDES PROTOKOLS 

 

Nr. 5 

Blome                                                               2024. gada 25. oktobrī 

 

Sēde sasaukta plkst. 18:00 

Sēdi atklāj plkst.18:05 

Sēdes norises vieta: Cēsu iela 9, Blomes pagasts, Smiltenes novads, LV- 4707 

Sēdes veids – atklāta 

 

Piedalās Blomes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes (turpmāk – Padome) locekļi: 

Arta EGLE 

Artis KONSTANTS 

Ilze KALNIŅA 

 

Pašvaldības administrācijas darbinieks: pagasta pārvaldes apvienības vadītājs Gaidis Bogdanovs  

Blomes pagasta iedzīvotāji: nav 

Uzaicinātās personas: Guntra Dūle, Blomes pamatskolas direktore 

Sēdē nepiedalās: E.Šverns un M.Kalns 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

1. Atskaite par iepriekš paveikto. 

2. Padomes e-pastā saņemto iesniegumu izskatīšana. 

3. Dažādi. 

1. § 

Atskaite par iepriekš paveikto 

(ziņo: A. Egle, I.Kalniņa, A.Konstants - Padomes locekļi, G.Bogdanovs) 

 

1.1. 3.oktobrī Blomes pagasta Tautas namā norisinājās iedzīvotāju tikšanās ar Smiltenes 

novada pašvaldības pārstāvjiem. No pašvaldības pārstāvju puses tika aktualizēts jautājums par 

nākamā gada budžetu un tā izlietojumu. Pēc pārstāvju prezentācijas tika organizētas darba grupas, 

kurās iedzīvotāji debatēja par Blomes pagastā nepieciešamajiem uzlabojumiem.  

Arī Blomes pagasta Padomes pārstāvis A.Konstants pauda padomes priekšlikumus, 

galvenokārt akcentējot Blomes pagasta Nigras upes attīrīšanu no ūdens zālēm, kas šajā sezonā 

īpaši pārņēmušas ūdenstilpni. Padomei lielu atbalstu sniedzis A.Šers, kurš noskaidrojis 

provizoriskās izmaksas zemūdens zāles pļāvēja īrei.  
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Pašvaldības pārstāvji šo priekšlikumu šobrīd neakceptē, bet arī nenoliedz, sakot, ka 

pavasarī tiks uzsākta upes slūžu daļas renovācija, tad tiks nolaists ezers un lems, ko darīt.  

Gan Padome, gan iedzīvotāji aktualizē jautājumu par gājēju celiņa izbūvi, gan apgaismojuma 

sakārtošanu.  

1.2. I.Kalniņa Padomei jautā par labdarības akcijas “Jeberlejas atjaunošana” iekļaušanu nākamā 

gada budžetā. Vai tika šāds jautājums tikšanās laikā aktualizēts?  

A.Konstants skaidro, ka tikšanās bija piesātināta ar pašvaldības pārstāvju skaidrojumiem par 

nākamā gada budžetu. Atnākušo iedzīvotāju darbs grupās.  

I.Kalniņa. Ja nav izdevies šo jautājumu aktualizēt, tad tas Padomei būtu jāizdiskutē ar 

G.Bogdanovu un tautas nama vadītāju G. Skadiņu, lai to iekļautu Blomes pagasta pārvaldes 

budžetā un sagatavot vēstuli ar argumentāciju uz Smiltenes pašvaldības Finanšu un attīstības 

jautājumu pastāvīgās komitejas sēdi šī gada 14. novembrī un tikties ar deputātiem, skaidrojot 

Blomes iedzīvotāju attieksmi un argumentāciju Jeberlejas estrādes atjaunošanas nepieciešamībai. 

Lūgt deputātiem rast iespēju Blomes Padomei ierasties klātienē un skaidrot iedzīvotāju viedokli 

un argumentāciju. 

1.3. I.Kalniņa ziņo, ka 23.09.2024. saņēmusi Latvijas Republikas Uzņēmumu reģistra lēmumu 

par: 

1) biedrību "GaisMa tunelī", vienotais reģistrācijas Nr. 40008178208, ierakstīt biedrību un 

nodibinājumu reģistrā šādas ziņas: 

1. Ierakstīt biedrību un nodibinājumu reģistrā dibināšanas dokumentu - statūtu grozījumus. 

2. Mērķis mainīts no  

- Pārstāvēt Blomes pagasta teritorijā dzīvojošos cilvēkus, aizstāvēt viņu tiesības un 

intereses un veicināt dažādu projektu realizāciju šajā administratīvajā teritorijā. 

uz 

- Pārstāvēt Blomes pagasta teritorijā dzīvojošos cilvēkus, aizstāvēt viņu tiesības un 

intereses, izkopt savas dzīvesvietas piederības sajūtas nostiprināšanu,  kā arī veicināt 

dažādu projektu (kultūras, sporta, veselības, bērnu un jauniešu aktivitātes) realizāciju šajā 

administratīvajā teritorijā.  

3. Juridiskā adrese mainīta no Smiltenes nov., Blomes pag., Blome, Jasmīnu iela 6 uz 

Smiltenes nov., Blomes pag., Blome, Dzirnavu iela 1. 

4. Izmaiņas izpildinstitūcijas (amatpersonu) sastāvā: 

Atbrīvota: 

Maritana Gorina, personas kods XXXXXX-XXXXXX, ar tiesībām pārstāvēt biedrību 

atsevišķi. 

Iecelta: 

Liene Šverna, personas kods XXXXXX-XXXXXX, ar tiesībām pārstāvēt biedrību 

atsevišķi. 

5. Biedrības darbības joma: teritorijas, kopienas un apkaimes attīstība. 

6. Biedrības darbības joma: labdarība. 

2) Reģistrēt paziņojumu, ka juridiskās personas patieso labuma guvēju noskaidrot nav iespējams. 

 

Tālāk apstiprinātā jaunā valde L.Švernas un G.Bogdanova sastāvā kopā ar biedrības 

grāmatvedi sagatavo dokumentus iesniegšanai VID, lai biedrība saņemtu sabiedriskā labuma 

statusu un varētu turpināt vākt ziedojumus “Jeberlejas estrādes atjaunošanai”.  
 

2. § 

Padomes e-pastā saņemto iesniegumu izskatīšana 

(ziņo: A. Egle - Padomes priekšsēdētāja, A.Konstants padomes loceklis, G.Bogdanovs, G.Dūle) 

 

2.1. A.Egle ziņo, ka 2024.gada 17.oktobrī Padomes e-pastu padome@blomespagasts.lv ir 

saņemts iesniegums no blomēnietes. Lai izdiskutētu blomēniešiem aktuālos jautājumus uz sēdi 

mailto:padome@blomespagasts.lv


3 
 

tika uzaicināta Blomes pamatskolas direktore G.Dūle un pagasta pārvaldes apvienības vadītājs  

G. Bogdanovs. 

A.Egle nolasa iesniegumu: “1. Kāpēc netiek labiekārtots bērnudārza stāvlaukums un tā 

iebrauktuve? Stāvlaukumā ziemā ir slidotava, tāda, ka bail pa to pārvietoties, lai nenokristu, jo 

nekad tā netiek uzturēta, vismaz nokaisīta. Pavasarī un rudenī vienmēr peļķes un dubļi. Vasarā, 

lai ar cik lēnu braukšanas ātrumu auto brauktu, smilšu putekļu mākonis ielido bērnu laukumiņā, 

kurā bērni spēlējas un elpo šos putekļus. Un tā katru vasaras dienu no katras vecāku automašīnas, 

kuri brauc pakaļ bērnam.  

2. Atgriežoties pie redzētā, kur šobrīd tiek iekārtots laukums atkritumu tvertnēm, tas 

nozīmē, ka cilvēki, kuri vedīs šeit savus atkritumus, noteikti iebrauks šajā bērnudārza stāvlaukumā, 

lai apgrieztu savu automašīnu izbraukšanai no teritorijas. Vai Jūs iztēlojaties, kas notiks vasarā 

šajā teritorijā? Bērni šos smilšu putekļus elpos nepārtraukti, manuprāt, tas ir ļoti šausmīgi.  

   3. Vai šo laukumu nevarēja izveidot tālāk no izglītības iestādes? Bērni ejot pastaigās katru 

dienu ies garām miskastēm, tiešām? Šajā vietā varēja izveidot bērniem kādu, piem., sajūtu taku.  

   4. Izglītības iestādes kurtuves trepes ir tik ļoti izvirzītas uz āru ar asiem stūriem, ka reizēm 

bail ar automašīnu tām neuzbraukt, izmainoties ar citu pretim braucošo automašīnu…” 

 G.Bogdanovs: “Korekti aizrādījumi. Tuvākajās nedēļās tiks aizvāktas sauso zaru kaudzes, 

komposta kaudze paliks, pavasarī to jāapstāda ar ķirbjiem, lai būtu estētiskāks skats. Kā viena no 

iespējām - teritoriju vajadzētu nožogot, apstādot ar lazdām vai mūžzaļajiem augiem. Arī mainoties 

kurināmā veidam, pārejot uz granulām, no teritorijas pazudīs lielās kurināmās malkas kaudzes.” 

Līdz nākamajai Padomes sēdei G.Bogdanovs sniegs savu skatījumu par iespējām novērst 

augstākminētās problēmas. 

Notiek diskusija. 

A.Egle: “Kad tiks sastrādātas zaru kaudzes pie Jeberlejas estrādes, kas izveidojās rudens 

talkas ietvaros?” G.Bogdanovs: “Tās tiks mulčētas, tiklīdz būs pirmais sals un varēs uzbraukt 

smagā tehnika”. 

          2.2. Tāpat iedzīvotāji satraucas par vēl vienu aktuālu jautājumu, proti, šķiroto sadzīves 

atkritumu apsaimniekošanu Blomē. Šie konteineri ir paredzēti vietējās kopienas vajadzībām, nevis 

komercsabiedrības atkritumu novietošanai. Būtu jāvienojas ar komercsabiedrības īpašniekiem par 

konteineru novietošanu savas saimnieciskās darbības nodrošināšanai. G.Bogdanovs apstiprina, ka 

šāda problēma pastāv, ka tā tiks risināta, nodrošinot jaunajā eko laukumā video novērošanas 

kameras.  

Notiek diskusija. 

2.3. Tāpat iedzīvotāji norāda par neestētisko skatu, kas paveras Blomes pagasta centrā 

Ceļinieks 2010 esošajā teritorijā pie atkritumu konteineriem, kur izvietoti lieli metāla atkritumi un 

būvgruži. Iedzīvotāji aicina īpašniekus šo teritoriju sakopt, jo tas rada ļoti nepievilcīgu skatu ne 

tikai vietējiem iedzīvotājiem, bet arī citiem ciema apmeklētājiem.  

Notiek diskusija. 

2.4. A.Egle aktualizē jautājumu par gājēju pāreju, kura nav apgaismota. Apgaismojums ir 

pie autobusa pieturas, bet tas neizgaismo gājēju pārejas teritoriju. Nepieciešams izveidot celiņu, 

lai lietus laikā iedzīvotājiem nebūtu jāiet pa dubļiem. Šobrīd nav arī ceļa apzīmējumu. 

Ierosinājums – varbūt uzstādīt fosforizējošas zebras arku vai atstarojošas zīmes. G.Bogdanovs sola 

sazināties ar atbildīgām instancēm un šo jautājumu risināt.  

Notiek diskusija. 

2.5. No Padomes ir priekšlikums – izveidot maiņas punktu, kurš varētu darboties 

Ziemassvētku periodā – “Kas vienam lieks, citam – prieks!” Tāpat sarunas gaitā izskan idejas par 

kopīgu ģimeņu pasākumu ziemā, janvārī (atkarīgs no laika apstākļiem) – SNIEGA DIENA 

LIELIEM UN MAZIEM.  

2.6. A.Egle uzskata, ka ir nepieciešams atkārtoti rakstīt vēstuli VSIA “Latvijas Valsts ceļi” 

Vidzemes reģionālai nodaļai par ceļa posmu Jaunsmiltene – Blomes skola ceļa seguma 

uzlabošanu. Jāvienojas ar G.Mangali par šo jautājumu atkārtotu virzīšanu. Jāsazinās ar G.Mangali, 
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lai izdiskutētu iepriekšējo vēstuļu saturu, sniegtās atbildes un vēlreiz aktualizētu šo jautājumu, 

sagatavojot un nosūtot jaunu vēstuli LVC. 

Notiek diskusija. 

2.7. I.Kalniņa ierosina visus augstākminētos jautājumus, kuri minēti šajā protokolā no 2.1. 

līdz 2.4. punktam nosūtīt pagasta pārvaldes apvienības vadītājam G.Bogdanovam atbildes 

sniegšanai iedzīvotājiem. 

Atklāti balsojot: PAR – 3; PRET – nav; ATTURAS – nav 

   

3. § 

Dažādi 
(Ziņo: AEgle,  I.Kalniņa, A.Konstants, Padomes locekļi,  

G.Bogdanovs, G.Dūle) 

 

3.1. A.Egle informē, ka ir priekšlikums – izveidot maiņas punktu, kurš varētu darboties 

Ziemassvētku periodā – “Kas vienam lieks, citam – prieks!” Tāpat sarunas gaitā izskan idejas par 

kopīgu ģimeņu pasākumu ziemā, janvārī (atkarīgs no laika apstākļiem) – SNIEGA DIENA 

LIELIEM UN MAZIEM. Ģimenes dienu Jaunajā gadā, iespēju bērnus izvizināt ar kamanām u.c. 

Iespējamais datums varētu būt ap Zvaigznes dienu. I.Kalniņa pauž viedokli, ka jāaicina blomēnieši 

iesaistīties aktivitāšu un ideju ģenerēšanā ar vēlmi sniegt reālu palīdzību pasākumu organizēšanā. 

Gaidām ierosinājumus mūsu e–pastā. A.Konstants aicina uzrunāt sporta dzīves entuziastu Juri 

Bērziņu. Klātesošie debatē par iespējamajām aktivitātēm, vietu un laiku, par iedzīvotājiem, kurus 

piesaistīt pasākuma izveidē.  

Notiek diskusija. 

3.2.Padome nolemj, ka nākamā tikšanās reize jāieplāno novembrī. 

Norises vieta: Cēsu iela 9, Blome, Blomes pagasts, LV- 4707, 2024. gada 29.novembrī plkst. 

19.00. 

Darba kārtība: 

1. Atskaite Padomes sēdes protokolā Nr.4 aktualizētajiem jautājumiem. 

2. Ģimenes dienas – labdarības tirdziņa organizēšanas jautājumi – vieta, laiks u.c. 

3. Blomēniešu talkas ziemas/pavasara periodā (īpaši gaidīsim tos vietējos uzņēmējus un 

iedzīvotājus, kuri ir gatavi sniegt materiālu atbalstu kokmateriālu veidā, lai varētu nomainīt 

Jeberlejas estrādes skatītāju soliņus). 

4. Pastaigu takas/maršruta izveidošana ap Pīļu dīķi (līdz tam iegūt saskaņojumus ar mežu 

īpašniekiem). 

5. Debates. 

3.3.Padome ierosina uz nākamo sēdi personiski uzaicināt Z.Vīķeli, A.Abrāmovu, S.Rozīti, 

L.Švernu, G.Mangali u.c., lai izvērstu plašākas debates par augstākminētajiem, blomēniešiem 

aktuālajiem jautājumiem. 

Atklāti balsojot: PAR – 3; PRET – nav; ATTURAS – nav 

Padome nolemj: 

1. Uzaicināt G.Bogdanovu un G.Skadiņu uz tikšanos ar Padomi šī gada 31.oktobrī plkst.14.00, 

Cēsu ielā 9, Blomes pagasts, lai kopā plānotu nākamā gada budžetā iekļaujamos pasākumus 

un izvirzītu prioritātes.  

1.1. Kopīgi diskutētu par ieplānoto kultūras pasākumu plānu nākamajam gadam, uzklausot arī 

Padomes priekšlikumus un skatījumu par iekļaujamajiem pasākumiem; 

1.2. Iekļaut nākamajā gadā ieplānoto labdarības akciju “Jeberlejas atjaunošana” 17.maijā.   

Estrādes jumta un skatuves grīdas seguma atjaunošanu ar provizorisko tāmi 70 000 EUR.  

1.3. Sagatavot vēstuli Smiltenes pašvaldības Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdei šī gada 14. novembrī. Uzsākt iedzīvotāju parakstu vākšanu par “Jeberlejas 

estrādes atjaunošanu”. 
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2. G.Bogdanovam – veikt darbības, lai risinātu Sapulces protokola 2.1.- 2.5.punktā minētos 

jautājumus. Uz nākamo sēdi sagatavot atbildi pagasta iedzīvotājiem par paveikto, vai  

iecerētā virzību. 

3. Ieplānot Ģimenes dienas – labdarības tirdziņa pasākumu jaunajā gadā līdz Zvaigznes dienai. 

4. Sasaukt Padomes atklāto sapulci šī gada 29.novembrī. Ieplānotie darba kārtības jautājumi 

vēl tiks aktualizēti. 

5. Padomei – aicināt pagasta iedzīvotājus aktīvāk piedalīties savas kopienas darbībā un 

apmeklēt Padomes organizētās atklātās sēdes, lai dalītos ar savām idejām, pieredzi un 

iespējām. 

 

4. § 

Padomes sēdes noslēguma jautājumi 

 

4.1.Padomes sēdes Protokols nosūtīts: 

4.1.1. visiem Padomes dalībniekiem WhatsApp sarakstē kā Word fails un uz Padomes e–pastu: 

padome@blomespagasts.lv; 

4.1.2. Smiltenes novada pašvaldības domei uz e–pastu: prese@smiltenesnovads.lv; 

4.1.3. Blomes pagasta pārvaldes apvienības vadītājam Gaidim Bogdanovam uz e–pastu: 
gaidis.bogdanovs@smiltenesnovads.lv; 

4.1.4. Blomes Tautas nama vadītājai Gitai Skadiņai uz e–pastu: 
kulturablome@smiltenesnovads.lv. 

4.2.Priekšlikumus, jautājumus, ierosinājumu nākamajai Padomes sēdei nosūtīt uz Padomes  

e–pastu: padome@blomespagasts.lv ne vēlāk kā dienu iepriekš pirms nākamās Padomes sēdes. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 19.30 

 

Sēdi vada Blomes pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes 

priekšsēdētāja:   A. Egle  

 

Sēdi protokolē:  I. Kalniņa 
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